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Protokół Nr XI/2007 

z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 
z dnia 4 września 2007 roku 

 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara.  
Stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Tadeusza Styczeń. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały o przystąpieniu Gminy 
Sędziszów do Lokalnej Grupy Działania pn. „Ziemia Jędrzejowska” 
Pan Przewodniczący zaproponował wprowadzenie w/w uchwały w pkt 17 porządku 
obrad. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Następnie odczytał proponowany porządek obrad z przyjętą poprawką. ( porządek 
obrad stanowi załącznik do protokołu). 
Głosowanie 
11 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od 30 czerwca br.w załączeniu). 
Ad. 4 
Radny W.Tabor 
- proponuję aby Naczelnik p. Chmaruk przedstawił co zostało jeszcze do zrobienia na 
drogach, będzie mniej interpelacji. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
Pan K.Chmaruk 
- zamierzamy wykonać to co jest zaplanowane w budżecie, a w miarę posiadanych 
środków będziemy realizować dodatkowe prace. W tym tygodniu będą pracować 
równiarka i walec i zostało do przywiezienia 500t kamienia. 
Pan Burmistrz 
- nie możemy zwiększać ilości zakupu kruszywa bo byłoby przekroczenie dyscypliny 
finansowej. 
Radny J.Strzelec 
- kiedy nastąpi zakończenie zadań. 
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Pan K.Chmaruk 
- do końca września postaramy się dowieźć kamień i zakończyć prace równiarką. 
Radny Z.Gładki 
- nic nowego nie zostało zgłoszone tylko przypominamy o zadaniach. 
Pan J.Wiencek 
- poprosił o sprawdzenie stanu dróg w kamieniu bo po ostatnich ulewach są duże 
wyrwy. 
Radny T.Styczeń 
- wyrównać wyrwy w drodze tłuczniowej w Piołunie, 
- oznakowano miejscowość Wojciechowice ale brakuje jeszcze strzałki, 
- poprosił o prace równiarką na drogach dojazdowych do pól w Wojciechowicach. 
Radny Z. Gładki 
- na krzyżówce Zagaje – wieś na byłych stawach zakrzaczenia wikliną brak jest 
widoczności, 
- w kierunku Łowinii jest duży spadek jezdni, woda jest dobrze odprowadzona ale jest 
odcinek gdzie trzeba zebrać pobocze. 
- zapytał co z wytyczeniem drogi w kierunku Kucakowa? 
- konieczna wycinka krzaków k/ Muchy bo nie można przejechać. 
Radny M.Gliwiński 
- mieszkańcy ul. Działkowej pytają czy będą wyrównane wyrwy na drodze – poprosił 
o odpowiedź na piśmie, 
- poprawić chodnik obok SP Nr 1 w kierunku ul. Rajskiej. 
Radny W.Tabor 
- zgłosił wycięcie krzaków k/ Majchrowicza . 
Pani Sekretarz 
- krzaki będą wycięte w tym tygodniu, 
- przekazałam do wykonania przepust k/remizy, sprawę zawężenia drogi k/ 
Górnikowskiego i dobudowa oświetlenia ulicznego od remizy → do Stankiewicza. 
Radny J.Sroka 
- droga Tarnawa → Marianów na wysokości wysypiska wyciąć zarośla i krzaki, 
- kiedy będzie robiona droga k/Mędrka? 
Radny Z.Konieczny 
- droga Klimontów w stronę przystanku PKP zatkany przepust ok.9mb, po ulewach 
zalewane są posesje, 
Od Podsadka do Mstyczowa zrobiono ścinkę poboczy i pogłębiono rowy, na dalszym 
odcinku nie ma rowu i woda zatrzymuje się. Dyrektor Grad obiecał że jak znajdą się 
pieniądze to zrobi. 
- Klimontów droga k/Walenckiej, miał być odszukany przepust ale to już za długo 
trwa. 
Radny Z./Sobota 
- czy w tym roku oświetlenie w Zielonkach będzie zrobione? 
- pobocza w Zielonkach nie ścięte i woda zalewa drogę, 
- zapytał co z obiecanymi przystankami/ 
- droga od przejazdu do szkoły w Boleściach przy posesji p.Witkowskiego woda z 
drogi płynie na podwórko, 
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- przy wyjeździe z Boruszowic na drogę główną wstawić ograniczenie prędkości bo 
jest niebezpiecznie, 
- co z koszami na przystankach? 
Radny J.Strzelec 
- ściąć pobocza na drogach powiatowych od Mstyczowa. 
- kiedy będą przystanki dla Przełaja i Mstyczowa? 
- czy szlaka jest już wszystka rozwieziona? 
- na wsiach jest plaga lisów, zwrócić się do Koła Łowieckiego o odstrzał. 
- wyciąć zarośla w Przełaju między p.Płatek a p. Kotarski. 
Radny S. Łazarski 
- w połowie lipca po stronie ukraińskiej był wypadek przy przewożeniu fosforu, ale 
jest coraz częściej przewożony propan – butan, mówi się że zadania zabezpieczenia 
kryzysowego spadają na samorządy. Jak my jesteśmy przygotowani na takie sytuacje? 
Proszę na przyszłą sesję przygotować informacje. 
Radny Z.Adamski 
- dzisiaj słyszę, że nie ma już żużla w SEFAKO, załatwiłem dużo wysiewki z LHS ale 
dostałem najmniej,  
- przepust przy drodze powiatowej k/Jupowicza, 
- wycięcie krzaków od szkoły do Wiekiery, 
- na końcu Sosnowca krzaki sięgają do połowy jezdni, 
- zwrócić się pismem do p. Chlebowskiej o wycięcie krzaków, 
- na moście przy Jędrzejowskiej skrzywiona barierka, 
- ul. Nagłowicka nie wyrównana, 
- na Kieleckiej temat nie zakończony, 
- dowieźć szlakę na Partyzantów i wyrównać równiarką, ustawić tablicę z 
oznaczeniem ulicy od Nr do Nr, 
- zakręt od Polnej do Jędrzejowskiej krzaki i walący się dom , nie widać co jedzie z 
góry, 
- kiedy w Rynku będzie odprowadzona woda i położony asfalt, 
- ściąć pobocze k/ starej apteki. 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady 
Powiatu o likwidacji ZOZ w Jędrzejowie. Uchwała dotyczy wykreślenia podmiotu 
prowadzącego a powołanie nowego. Wszyscy mamy świadomość , że ta decyzja jest 
bardzo ważna dla społeczeństwa. Podmiot doinwestuje szpital, przejmie 4 oddziały, 
zobowiązuje się do uruchomienia Oddziału Ratunkowego i Stacji Dializ. Chcemy 
przywrócić wcześniej działający ZOL przy szpitalu. Przejmą załogę w stopniu 
potrzebnym do zabezpieczenia świadczonych usług ok. 220 osób. Aktualny dług 
szpitala wynosi ponad 10 mln zł przejmuje go Powiat jak również odprawy dla osób, 
które nie znajdą zatrudnienia. Majątek będzie w dzierżawie a wpłaty z czynszu 
przeznaczone będą na spłatę zadłużenia. 
Pan Przewodniczący zapytał kto jest za pozytywną opinią w sprawie likwidacji ZOZ 
Jędrzejów? 
Głosowanie  
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się  
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Głosowanie uchwały 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                    uchwała Nr XI/109/2007 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie likwidacji komórki organizacyjnej MGOZ w 
Sędziszowie pn. „Filia Mstyczów”. 
Radny J.Strzelec 
- co mam rozumieć poprzez zagospodarowanie pomieszczeń? 
Pan Burmistrz 
- musimy wypracować stanowisko co chcemy zrobić z tym lokalem. 
Radny Z.Konieczny 
- czy wchodzi w rachubę sprzedaż? 
Głosowanie uchwały w sprawie likwidacji Filii Mstyczów. 
11 głosów – za 
1 głos – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się           uchwała Nr XI/110/2007 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania i 
przedstawienia Radzie Miejskiej kandydatów na ławników. 
Zgłosiły się trzy osoby. Zespół musi sprawdzić dokumenty i przygotować do 
głosowania na najbliższą sesję. 
Rada zaproponowała zespół w składzie: 

1. Ewa Kubas – Samociuk 
2. Adam Mysiaka 
3. Jan Strzelec 
4. Zdzisław Konieczny 

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie 
13 głosów – za                         uchwała Nr XI/111/2007 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
w SCK za rok 2006. 
Głosowanie 
13 głosów – za                       uchwała Nr XI/112/2007 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji 
planu finansowego w MGOZ za rok 2006. 
Głosowanie 
13 głosów – za                      uchwała Nr XI/113/2007 
Ad. 10 
Pan K.Chmaruk 
- przedstawił uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Rewitalizacji Miasta i Gminy. 
Radny J.Wiencek 
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- czy w następnych latach wspólnota mieszkaniowa może dostać środki za ocieplenie 
budynku? 
Pan K.Chmaruk 
- odzyskać to chyba nie, Pan Kot i Pani Pacholec mogą pomóc wypełnić wnioski o 
uzyskanie środków. 
Radny T.Styczeń 
- rozumiem że można jeszcze coś wprowadzać do Planu? 
Pan K.Chmaruk 
- zawsze można wprowadzać zmiany w Planie. 
Radny Z.Konieczny 
- dlaczego plan rozwoju miasta i gminy a Rada Miejska. 
Pani Sekretarz 
- jednostką jest gmina Sędziszów dzieli się na miasto i wsie, a Rada Miejska dlatego, 
że siedziba Rady jest w mieście to samo Urząd Miejski. 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 
Rewitalizacji Miasta i Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                      uchwała Nr XI/114/2007 
Ad. 11 
Pan Burmistrz 
- inicjatywa Światowego Związku Żołnierzy o budowie Pomnika jest bardzo cenna i 
powinniśmy uhonorować tych bohaterskich ludzi. Chciałbym aby to miejsce, które 
Rada Miejska wybierze było tym miejscem, które nie będzie dzieliło mieszkańców. 
Pomnik będzie wybudowany na dziesiątki lat do przodu, wcześniej wszystkie 
uroczystości odbywały się przed Pomnikiem żołnierzy ziemi sędziszowskiej 
wszystkich ugrupowań, to jest mój apel aby nasze uroczystości 3 Maja i 11 Listopada 
były tak obchodzone jak historycznie zostało przyjęte, jedynie w tym duchu się 
wypowiadam abyśmy na przyszłość dzisiejszą decyzją nie wprowadzili podziałów, bo 
tam gdzie zgoda, buduje się pozytywne rzeczy. 
Pan Wiceprzewodniczący J.Gładki 
-  również kieruję jako apel z mojej strony, jestem za budową pomnika ale też chcę 
aby za 10 lat czy więcej był szanowany. Nieuniknionym kierunkiem rozwoju nie jest 
stary Sędziszów, ale młodzież będzie tutaj gdzie szkoły, osiedla i najważniejsze jak 
zorganizować uroczystości, które organizuje Samorząd żeby nie oburzać uczuć 
bohaterów walk, by nie czuli się urażeni. 
Obecnie żyjący bohaterowie bardziej żyją w obrębie tego miejsca na Sadach niż w 
Rynku. Moje sumienie mówi mi że będę głosował przeciwko lokalizacji w Rynku. W 
czasach gdy było trudno wyrażać swoje przekonania to nie ksiądz z Rynku ale Ksiądz 
Haczyk pozwolił wbudować tablicę pamiątkową. 
Radny T.Styczeń 
- chciałbym poznać opinię kombatantów. 
Pan Przewodniczący 
- nie chciałbym wracać do tego dlaczego to Ksiądz Haczyk podjął się działań 
związanych z wbudowaniem tablicy a nie Ksiądz z Rynku. Jeśli chodzi o szkoły to z 
tej strony też jest kilka Pawłowice, Boleścice, Sosnowiec i Zielonki. Ludziom którzy 
stamtąd się wywodzili ten pomnik się należy. 
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Radny Z.Gładki 
- wiemy o tym, że trzeba młodzieży wpajać szacunek do historii. Szkoła w 
Pawłowicach nosi im. Gen.Okulickiego i ta młodzież będzie na pewno 
zainteresowana. Będzie to atrakcyjne miejsce skąd większość członków oddziały 
Spaleni się wywodziło. 
Radny S. Łazarski 
- czy ta dyskusja jest nad lokalizacją czy nad uchwałą? 
Pani Sekretarz 
- Rada wskazuje teren a Komitet musi się starać o pozwolenia. Jeśli Rada zdecyduje o 
lokalizacji w Rynku to proponuję w § 1 uchwały dopisać „na terenie miasta Sędziszów 
na działce o Nr geodezyjnym…… „. 
Pan Kołkowski 
- jestem szefem rodziny Spalonych, było na 90 osób a żyje tylko 8. Podczas 
uroczystości w dniu 11 czerwca w Kielcach dogadaliśmy się z Prezesem Baranowskim 
że należałoby uczcić ten oddział, który powstał na ziemi sędziszowskiej  pomnikiem, 
zobligowano mnie do wskazania lokalizacji i zaproponowałem: 
- przed Urzędem 
- przed kościołem Piotra i Pawła  
- Ośrodek rekreacyjny 
Nie kierowałem się tym przy jakim to będzie kościele, dla nas będzie wielkim 
honorem jeśli Rada uhonoruje nasz oddział pomnikiem. Próbowałem rozmawiać z 
Proboszczami obu parafii ale nie było pomocy i zaproponowaliśmy przy bl.19 Na 
Sadach. Wtedy zaczęły się protesty ludzi, zaproponowano miejsce w Rynku które 
podałem jako drugie rozwiązanie. My będziemy usatysfakcjonowani jeśli pomnik 
powstanie, za Ryniem przemawia to że stamtąd wywodziło się dużo partyzantów, 
obok kościoła Niemcy spalili budynki i uważam że jeśli tam stanie będzie to dla nas 
do przyjęcia. 
Radny Z.Sobota 
- popieram p. Kołkowskiego z Rynku i okolicznych wsi wywodzili się członkowie 
oddziału, na osiedlach są przybysze mało jest rodowitych sędziszowian, moim 
zdaniem jest to dobre miejsce. 
Radny W.Tabor 
- nie chciałbym aby pomnik był wizytówką ma być odzwierciedleniem tego co się 
działo. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- nie zapominajmy że kiedyś tam było centrum, ludzie starsi o tym pamiętają. 
Radny Z.Konieczny 
- uważam że pomnik powinien być tam skąd Spaleni się wywodzą, przy bl. 19 będzie 
bezczeszczone miejsce, obok odbywa się targ. 
Sołtys N.Jawor 
- jestem za lokalizacją w Rynku, stamtąd pochodził dowódca ( był to mój Wuj), 
również stryjowie Przewodniczącego Rady 
Pan Przewodniczący  
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie ustanowienia budowy Pomnika Pamięci 
Żołnierz Oddziału Partyzanckiego AK „Spaleni” oraz powołanie Społecznego 
Komitetu Budowy i ustalenia jego zakresu działania – lokalizacja w Rynku. 
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Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – przeciw                           uchwała Nr XI/115/2007 
Ad. 12 
Pan W.Jarzyński 
- przedstawił uchwałę zmieniającą uchwałę własną w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla ZUK, dotyczy stawki za pracę kompaktora. 
Głosowanie 
14 głosów – za                          uchwała Nr XI/116/2007 
Ad. 13 
Pani A.Porębska 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2007: 

1. dotyczy przeniesień w budżecie zgodnie z pismami Naczelników Wydziałów, 
głosowanie 

     13 głosów – za                       uchwała Nr XI/117/2007 
2. dotyczy dotacji w kwocie 344.571, 
     głosowanie 
     14 głosów – za                    uchwała Nr XI/118/2007 
3. dotyczy przeniesień środków w oświacie 
     głosowanie 
     13 głosów – za                  uchwała Nr XI/119/2007 
4. dotyczy zmian w budżecie oświaty – 28.200zł 
     głosowanie 
     12 głosów – za                 uchwała Nr XI/120/2007 
5. dotyczy przeniesień środków w budżecie OPS 
     głosowanie 
     14 głosów – za               uchwała Nr XI/121/2007 
6. dotyczy przeniesienie środków na wykonanie projektu na połączenie 

wodociągu , 
     głosowanie 
     13 głosów – za              uchwała Nr XI/122/2007 

Ad. 14 
Radny W.Tabor 
- odczytał stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi na działalność 
Kierownika MGOPS, zarzuty potwierdziły się tylko w części dotyczącej nie 
zachowania terminu załatwienia sprawy. 
Radny J.Strzelec 
- czy jako Rada powinniśmy podjąć uchwałę, to dotyczy Kpa, bo znajdziemy się w 
sądzie. 
Pan Burmistrz 
- zgodnie z prawem wszelkie skargi na Kierownika OPS wg kompetencji rozstrzyga 
Rada, pod względem Kodeksu pracy  Burmistrz. Rada musi wyrazić swoje stanowisko 
poprzez podjęcie uchwały. 
Radny W.Tabor 
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- Pani Drożdż miała wiele zarzutów ale w czasie konfrontacji nie potwierdziły się. 
Komisja uznała zarzut nie dotrzymania terminu załatwienia sprawy. Wniosek o pomoc 
był ze stycznia a decyzja OPS z marca. 
Radny J.Sroka 
- powinno być głosowanie stanowiska Komisji Rewizyjnej. 
Pan Burmistrz 
- jeśli Komisja przyjmie stanowisko Komisji Rewizyjnej to wpisujemy go do uchwały. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy Pani Kierownik chce coś dodać w sprawie? 
Pani J.Wójcik 
- Komisja Rewizyjna posiada kserokopie wszystkich dokumentów dotyczącej tej 
sprawy, wyjaśnienia złożyłam na posiedzeniu Komisji. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za przyjęciem uchwały ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej ? 
Głosowanie 
7 głosów – za 
6 głosów – wstrzymujących się                      uchwała Nr XI/123/2007 
Ad. 15 
Pan Burmistrz 
- Wojewoda stwierdził nieważność uchwały Rady Miejskiej w Sędziszowie Nr 
VIII/88/2007 z dnia 30 maja 2007 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej przy ul. Dworcowej , stwierdził iż najpierw musi być 
wydzielona działka która ma być sprzedana.  
Rada powinna zaakceptować rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za akceptacją rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody w sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwały Nr VIII/88/2007 z 30.05.2007 w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości położonej przy ul. Dworcowej? 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 16 
Pan K.Chmaruk 
- przedstawił uchwałę zmieniającą uchwałę własną  Nr X/97/2007 z dnia 29 czerwca 
2007 roku w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju wsi Krzcięcice. 
Wykreślamy w Planie zapis dotyczący budowy kanalizacji ponieważ z działania 
PROW 2007-2013 nie uzyskamy pomocy, ponadto dokument musiałby podlegać 
procedurze oceny oddziaływania na środowisko. 
Głosowanie 
13 głosów – za                                    uchwała Nr XI/124/2007 
Ad. 17 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów do Stowarzyszenia – 
Lokalna Grupa Działania pn.” Ziemia Jędrzejowska”. 
Aby móc ubiegać się o środki z Europejskiego Funduszu Rolnego muszą powstać 
Lokalne Grupy Działania, w skład których obowiązkowo wchodzi gmina, sektor 
publiczny, społeczny i gospodarczy. UE zakłada że poprzez integrację będą osiągane 
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dodatkowe cele np. tworzenie i rozwój mikro przedsiębiorstw do 10 osób – obrót do     
2 mln euro, odnowa i rozwój wsi – zamierzamy zgłosić 4 sołectwa. Grupa wybierze 
swoją Radę, która zdecyduje jakie działania będą planowane z korzyścią dla 
mieszkańców. Dobrze byłoby aby w tej Grupie były osoby aktywne delegowane przez 
instytucje. Proszę o podjęcie tej uchwały. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał treść uchwały, Rada jako reprezentanta Gminy wyznaczyła Pana Wacława 
Szarek Burmistrza Sędziszowa. 
Głosowanie 
12 głosów – za                        uchwała Nr XI/125/2007 
Ad. 18 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Staramy się aby każdy wniosek, interpelacja były realizowane, ale proszę zrozumieć 
że ZUK oprócz realizacji wniosków musi prowadzić bieżącą działalność, mają 
ograniczoną liczbę ludzi. Staramy się wchodzić w każdy temat, nie zawsze jest 
zrozumienie. Pracownicy Urzędu i ZUK nie siedzą, wkładamy w pracę wiele 
osobistego zaangażowania. Aby przygotować Dożynki Powiatowe ludzie pracowali po 
kilkanaście godzin , nas oceniano jako gospodarza. Niektóre rzeczy odbieram 
osobiście jeśli coś nie da się szybko zrobić, prosimy o zrozumienie , niekiedy 
możliwości prawne, ludzkie nie pozwalają czegoś wykonać. 
Pani Sekretarz 
- wnioski do Powiatu zostały przekazane, tam też nie wszystko dzieje się na nasze 
zgłoszenie, obrażają się że jesteśmy zbyt roszczeniowi. 
Pan Burmistrz 
Styczeń – na powiatowej w Piołunie uzupełnimy ubytki, 
 - postaramy się o prace równiarki w Słaboszowicach, więcej kamienia nie kupimy , 
- jeśli chodzi o wycinki zakrzaczeń sprawdzimy jeśli jest właściciel posesji to musi 
  to zrobić. 
Pan Z.Gładki 
- zgadzam się bo ludzie się bulwersują,  że gmina robi u jednych a u innych nie. 
Pan Burmistrz 
- są wioski gdzie radzą sobie sami jak Swaryszów, 
- do p. Muchów wyślemy pismo, 
- Radny Śliwiński otrzyma odpowiedź na piśmie, 
- w sprawie wycinki krzaków wysłano pismo do p. Majchrowicza, 
- przepust k/ remizy w Gniewięcinie sprawdzimy, 
- zawężenie drogi nie wiem czy jest do sprostowania. 
Radny J.Wiencek 
- jest inspektor nadzoru i jak odebrał? 
Pan Burmistrz 
J.Sroka – krzewy wytniemy, droga będzie robiona. 
Z.Konieczny – drogę w Klimontowie Sekretarz zgłosi do Powiatu, 
Pan Z.Konieczny 
- od ubiegłego roku nic nie zrobiliście, to jest Pańska wina Panie Naczelniku.                   
Pan K.Chmaruk 
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- trzeba określić przynajmniej w którym kierunku trzeba szukać. 
Pan Burmistrz 
- postaramy się rozpatrzyć co tam jest możliwe do zrobienia. 
Z.Sobota – oświetlenie jest rozdzielone, zrobimy projekt, być może do końca roku uda 
się zrobić, 
- dreny do Zielonek będą dowiezione, 
- w sprawie przystanków jest decyzja Prezesa SEFAKO, ale na dziś nie będą robić bo 
mają opóźnienia w kontraktach, 
- w Boruszowicach dziury wyrównamy, 
- Boleścice – Pawłowice zrobimy w kamieniu, 
- Boleścice k/Witkowskiej rozeznamy, 
- znaki sprawdzimy, 
- na dziś nie da się ustawić koszy na przystankach, ZUK nie jest w stanie codziennie 
opróżniać. 
J.Strzelec                                                                                                                           
– pobocza przy powiatowej zgłosimy,                                                                              
- w sprawie lisów zwrócimy się do Kół Łowieckich. 
S. Łzarski – przygotujemy informację w sprawie zabezpieczenia kryzysowego gminy, 
Z.Adamski – na razie w Sefako nie ma szlaki, 
- na prywatnych posesjach nie będziemy wycinać krzaków, wyślemy pisma. 
Radny S.Łazarski 
- miejsce od zejścia z wiaduktu w stronę piwnic i garaży, teren za sklepami to jest 
wstyd dla Sędziszowa. 
Pan Burmistrz 
- zwracaliśmy się do sklepikarzy o uporządkowanie terenu. 
Radny Z.Adamski 
- na ul. Marianowskiej ukradziono znak. 
Pan Burmistrz 
- w Rynku chcemy przykryć asfaltem, 
- k/ starej apteki zbierzemy pobocze. 
Popatrzcie na inne gminy, my się staramy i w miarę jest już porządek ale gdyby każdy 
dołożył swoją cząstkę byłoby lepiej. 
Wiele Straży wykonuje prace we własnym zakresie jak Gniewięcin, Krzcięcice, 
Swaryszów, Klimontów, Tarnawa. 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo Komisji Inwentaryzacyjnej w sprawie zaakceptowania karty i spisu 
nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji mienia ogólnonarodowego z mocy 
prawa. Nieruchomość położona jest w Klimontowie na działkach o Nr 851/1, 25, 319 i 
446 o łącznej pow. 1.23ha. 
Rada zaakceptowała w/w kartę i spis nieruchomości przeznaczone do komunalizacji. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
- przedstawił koncepcję zagospodarowania terenu przy MGOZ w Sędziszowie 
przedstawioną przez p. Urszulę Strzelec – Rokicką. 
Pan Burmistrz 
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- potrzebna mi opinia Rady, zwrócili się że chcą zakupić działkę obok MGOZ celem 
budowy niepublicznego ZOZ – stomatologia. Będzie to forma przetargu 
warunkowego, w ciągu 3 lat musi powstać inwestycja. 
Głosowanie  
10 głosów – za 
Przewodniczący odczytał pismo w sprawie propozycji przeprowadzenia badań 
archeologicznych w Krzcięcicach. 
Pan Burmistrz 
- gdy będzie wola Rady będziemy rozmawiać, dotarli do źródeł odnośnie kopca 
prawdopodobnie pierwszej siedziby właścicieli Krzcięcic. Pierwszy etap prac to koszt 
ok. 5000 – 6000zł, żeby stwierdzić czy to jest rzeczywiście. Wstępna zgoda właścicieli 
jest. 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie upoważnienie Burmistrza do 
prowadzenia dalszych rozmów w sprawie wykonania sondażowych badań. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- jako członek Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Małopolski chciałbym podzielić się 
powstałą inicjatywą w związku z 26 letnim pontyfikatem naszego Papieża. Celem 
porozumienia jest wystąpienie do Polaków aby podzielili się swoimi pamiątkami 
zdjęciami, nagraniami aby upamiętnić styk Polaka z Papieżem. Powstanie portal 
internetowy – proszę o rozpropagowanie tej akcji. 
Radny W.Tabor 
- proszę aby Wydział Rolnictwa wystąpił do Proszowic o sprawozdanie, 
- co dalej z budyniem Tartaku? 
Pani Sekretarz 
- w sprawie budynku przygotowujemy dokumenty do aktu notarialnego, 
- jest sprawozdanie z Proszowic, przetworzymy dla Was sedno tej informacji. 
Sołtys P.Blin 
- p.Sieczka pyta na jakim etapie są prace wytyczenia działki i drogi która jest w jego 
działce. 
- co w sprawie kursowania Busa? 
Pani Sekretarz 
- żaden z przewoźników nie wyraził zgody. 
Pan P.Blin 
- to może skrócić tą trasę tylko do Sosnowca, zapytał czy jest możliwość 
dofinansowania kursu przez gminę? 
Pani Sekretarz 
- Rada może wyrazić zgodę na dofinansowanie. 
Pan P.Blin 
- do Naczelnika, ja tych wykonawców wsadziłbym do więzienia za to co zrobili. 
Radny Z.Sobota 
- po ostatnich ulewach zamulona jest droga w Zielonkach od Piołunki, proszę 
sprawdzić co da się tam zrobić, 
- na targu brak informacji gdzie są ubikacje. 
Radny Z.Sobota 
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- na naszym terenie wystąpiło gradobicie, Komisja Rolnictwa wystąpiła z wnioskiem 
do Burmistrza o umarzanie podatku dla tych rolników. Czy może to być na podstawie 
sporządzonych protokołów a czy muszą być indywidualne podania? Co mamy 
odpowiadać rolnikom? 
Pan Burmistrz 
- zbiorowo się nie da tylko na indywidualne podania rolników. Inaczej będziemy 
podchodzić gdy osoba utrzymuje się tylko z rolnictwa a inaczej gdy są jeszcze inne 
dochody. 
Ad. 20 
Pan Przewodniczący zamknął XI sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie kadencji 2006 – 
2010. 
                                              Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                              Sekretarz                                 Przewodniczył 
 
 
 
 
 


